
 
 

Hírlevél 3. 

 

Nyilatkozatok a prológ után 

 

Wirtmann Ferenc, Barna György (Ford Escort MK Turbo „Brutal”): „Nagyon 
tetszett, de furcsa is volt, mert egy éve nem ültem ebben az autóban. Egy pár 
dolgot módosítottunk rajta, most ezt próbálgatom. Holnap többet tudok 
mondani. Furcsa, de negyven éve pont itt kezdtem a versenyzést!” 

Varga C Zoltán, Endrész István (BMW M3): „Nagyon jó kis prológ volt, mivel 
régen versenyeztem, nagyon jól is esett. Az eső kicsit megkeveri a lapokat, 
mindenki variál, olyan ralis!” 

Juhász Zsolt, Rimár Tamás (BMW 2002): „Élveztük a prológot, bár az autóval 
nem volt szerencsénk tesztelni. Sajnos, amikor kipróbáltuk előjött még 
néhány hiba, vagyis azokat nem volt lehetőségünk lepróbálni. Nincsen vizes 
gumink sem, ráadásul nagyon izgultam is, óvatosan jöttünk le. A többiekhez 
képest jó az időnk, de ez nem számít, csak a holnapi eredmények. Éjszaka még 
szerelünk egy kicsit, és remélem, hogy holnap egy jóízűt versenyzünk!” 

Nagy Péter, Gonda Dániel (Peugeot 205 GTI): „A harmadik körre 
beforogtunk, tolatnom kellett, csúszik a pálya, de így is tetszik. Az autó jól 
működik, óvatosan jöttünk. Élvezetesebb ez a prológ, mint a tavalyi, bár akkor 
csak navigáltam.” 

Farnadi Ágnes, Jánosi Péter (Suzuki Swift): „Idén az ORB mellett 
sprintversenyeken indulok, habár először a szlalom volt betervezve. 
Gyakorolni jöttünk, de mivel a sprintet most nem engedték, feljebb soroltak 
minket R2-be, ami komoly kihívás. A prológ szándékosan sikerült gyengére, 
nem nagyon van gumink. Nem ez az első versenyem, egy ideje fontolgatom, 
hogy kipróbálom a bal1-ben, ezért szlalommal kezdtem. Egy kicsit gyorsabban 
lépkedem felfelé, mint ahogy terveztem, de megyünk vissza sprintbe.” 

 


